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Abstract (en)
The lock (1) has an electric motor (4) driven by a drive voltage (U), to work in only one direction (3). A control element (8) is driven by the electric
motor through a gear mechanism (7) that is at least partly self-locking in the direction opposite that of the drive. A diode (17) is connected parallel
to the electric motor to take a lock voltage that is larger than the drive voltage and in the locking direction of the drive voltage. The diode minimizes
reverse rotation of the electric motor when the drive is switched off. An Independent claim is included for the use of a diode in a vehicle door lock to
operate an electric motor to drive the lock.

Abstract (de)
Es werden ein Kraftfahrzeug-Türschloß (1) und eine Verwendung einer Diode (17) vorgeschlagen, wobei ein Elektromotor (4) nur in einer
Antriebsdrehrichtung betreibbar ist. Um ein Zurückdrehen des Elektromotors (4) entgegen der Antriebsdrehrichtung im abgeschalteten Zustand
auf einfache Weise zu minimieren, ist eine Diode parallel zum Elektromotor geschaltet, die beim Zurückdrehen praktisch für ein Kurzschließen des
Elektromotors (4) sorgt. Dadurch wird ein Rückprellen des Antriebs verhindert oder verringert.
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